

Press Release/Pressemitteilung

MLawGroup Advises BusinessLive In Launching Its New Business Portal

Munich, March 26, 2008

MLawGroup advises BusinessLive GmbH, a subsidiary of publishing house Verlagsgruppe Georg von Holtzbrinck, in launching www.businesslive.de, an online platform providing services for career management and exchange of know-how between the users. The platform combines the advantages of personal networking with the efficiency of an online service in order to support career opportunities and professional success of its platform members.

MLawGroup advised BusinessLive on all legal and regulatory aspects, including contractual aspects of the business concept as well as on data protection issues.

MLawGroup acts for Verlagsgruppe Georg von Holtzbrinck and its subsidiaries on a regular basis, in particular regarding the group's activities in the Web 2.0 area.

MLawGroup berät BusinessLive beim Launch ihres neuen Business-Portals

München, 26. März 2008

MLawGroup berät die zur Verlagsgruppe Georg von Holtzbrinck gehörende BusinessLive GmbH beim erfolgreichen Launch der Plattform www.businesslive.de für Karrieremanagement und Expertenaustausch. Mit dem Portal sollen Vorteile eines persönlichen Business-Netzwerkes mit der Effizienz der Online-Welt verknüpft werden, um so die individuellen Karrieremöglichkeiten und den beruflichen Erfolg der Mitglieder zu fördern.

MLawGroup beriet BusinessLive bei der rechtlichen und vertraglichen Ausgestaltung des gesamten Geschäftsmodells sowie in datenschutzrechtlichen Fragestellungen.

MLawGroup ist für die Verlagsgruppe Georg von Holtzbrinck sowie zahlreiche Tochtergesellschaften regelmäßig, insbesondere im Web 2.0 Bereich, tätig.

Counsel to Business Live GmbH:

MLawGroup, Munich:

Dr. Florian von Baum,
Dr. Stephan Appt, LL.M.

About MLawGroup

MLawGroup is a highly specialized law firm located in Munich, Germany.

We advise our clients in three practice areas:

- Complex M&A and technology transactions
- Legal services for technology and media companies
- Venture capital transactions.

Our national and international clients are technology and media companies of all sizes, including advertising, automotive, biotechnology, clean tech, entertainment, IT, internet, media, semiconductor and telecom companies.

They turn to us because of the quality of our work, our industry focus, our responsiveness, our international experience and our independent and reliable judgment.

Berater Business Live GmbH:

MLawGroup, München:

Dr. Florian von Baum,
Dr. Stephan Appt, LL.M.

Über MLawGroup

MLawGroup ist eine hochspezialisierte Anwaltskanzlei mit Sitz in München.

Wir beraten unsere Mandanten in drei Arbeitsbereichen:

- Komplexe M&A- und Technologie-Transaktionen
- Rechtliche Beratung von Technologie- und Medienunternehmen
- Venture Capital Transaktionen.

Unsere nationalen und internationalen Mandanten sind Technologie- und Medienunternehmen unterschiedlichster Größe aus den Bereichen: Automotive, Biotechnologie, Clean Tech, Entertainment, Halbleiter, IT, Internet, Medien, Telekom und Werbung.

Unsere Mandanten vertrauen uns vor allem wegen unserer hoch qualifizierten Beratung, unserer Branchenfokussierung sowie unserer internationalen Erfahrung.

For more information about MLawGroup
please contact:

MLawGroup
Dr. Florian von Baum
florian.vonbaum@mlawgroup.de
Tel. +49 89 24 213 0
www.mlawgroup.de

Für weitere Informationen zu MLawGroup
wenden Sie sich bitte an:

MLawGroup
Dr. Florian von Baum
florian.vonbaum@mlawgroup.de
Tel. +49 89 24 213 0
www.mlawgroup.de
